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Behandeling in het GA AB van 30 maart 2023 
 
Besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur d.d. 8 december 2022 van de Groenalliantie Midden-Holland e.o.  
 
Aanwezig: dhr. Van Vugt (voorzitter), dhr. Klijmij - Van de Laan, dhr. Wassink, dhr. Kersbergen, dhr. Van den 
Heuvel, dhr. Pannekoek, dhr. Van Keulen (bestuurssecretaris), mevr. Guneyli (ambtelijk secretaris), dhr. Huls 
(programmamanager), dhr. Schippers (financieel beleidsmedewerker) alsmede mevr. Schnitker (Jurist) en dhr. 
De Vogel (Provincie Zuid-Holland, ambtelijk).  
 

 
 

Datum 
vergadering 

8 december 2022 

Afmelding van dhr. Tempel, dhr. Kerssies, mevr. Vleij en mevr. Jaarsma.  - Plaats Fysiek, Gouda 
 

Nr. Agendapunt Besluit 

1. Opening   Dhr. Van Vugt opent de vergadering en heet een ieder welkom. Bijzonder welkom aan de (externe) sprekers vandaag.  
Er zijn voldoende AB leden aanwezig, hiermee is er quorum.  
 
Vanuit de gemeente Krimpenerwaard is er dit keer geen bestuurlijke afvaardiging, in verband met een collegebijeenkomst. Dit is 
vooraf doorgegeven.  
 
Aanvullingen op de agenda: 
Bij de gemeente Krimpenerwaard heeft er een portefeuilleverschuiving plaatsgevonden tussen de wethouders. Dit houdt voor de 
Groenalliantie in dat dhr. Wassink geen recreatie meer in zijn portefeuille heeft en het daarom ook niet gebruikelijk en handig is dat 
hij DB lid blijft. Hij blijft wel AB lid. Dhr. Pannekoek die nu AB lid is, die heeft de portefeuille recreatie gekregen. Het AB besluit om  
dhr. Pannekoek te benoemen als DB lid en het AB besluit dat hij tevens het penningmeesterschap overneemt. Dit wordt aangepast 
op de website.  
 
In verband met de agenda en de toelichting van mevr. Schnitker op het stuk over de wijziging van de gemeenschappelijke regeling, 
wordt voorgesteld om agendapunt 6 naar voren te halen. Dit is akkoord. Noot ambtelijk secretaris: zie de notulen onder punt 6.  
 

2. Besluitenlijst GA AB 
6 oktober 2022  

Er zijn geen opmerkingen. Dank aan de opsteller.  
 
Besloten wordt: 

-  De besluitenlijst vast te stellen.  
 

3. Ingekomen stukken 
en schriftelijke 
mededelingen  

De voorzitter meldt dat de raadsinformatiebrief alleen is gedeeld met de gemeenteraden van Krimpenerwaard en Krimpen aan den 
IJssel. Dhr. Pannekoek vraagt aandacht voor de opmerking in het stuk dat het een uitzonderlijk jaar was qua omstandigheden voor 
blauwalg. Hij vraagt zich af of deze situatie niet de bestendige situatie wordt. Dhr. Van Keulen geeft aan dat het lastig is om hier nu 
al een statement over te maken. De komende jaren wordt dit duidelijk.  
 
De voorzitter benoemt het Achter de Schermen bericht. Leuk dat de biodiversiteit wordt genoemd. Het stuk gaat ook naar de griffies.  
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Ook noemt hij dat het kunstwerk in de Goudse Hout wordt teruggeplaatst na 31 december aanstaande.  
 
Dhr. Van Keulen geeft aan dat er een project over bermgras gaat starten. Het doel is om bermgras op lokaal niveau te hergebruiken 
en beschikbaar te stellen voor de lokale omgeving, zoals in de vorm isolatiemateriaal. Het wordt daarmee dus een grondstof. De 
afvoer van het bermgras wordt daarmee gratis en dit levert voordeel op voor Groenalliantie. Maar ook de inkoper heeft veel baten 
hierbij en daarom wordt voorgesteld om te onderhandelen of een deel van de baten ten goede kunnen komen aan Groenalliantie. In 
het komende DB wordt hiervoor een voorstel ingebracht.  
 
Dhr. Van Keulen noemt verder de kanoroute. Er is een subsidie aangevraagd voor onder ander een steiger in de Hollandse IJssel 
(grond Hoogheemraadschap bij de Stolwijkse Sluis). De kosten vallen echter veel hoger uit dan het aandeel aan provinciale 
subsidie. Er wordt geïnventariseerd of de steiger moet blijven. Geadviseerd wordt om de planvorming voorlopig op de plank te 
leggen, het subsidiebedrag terug te storen en bij een nieuwe beschikbaarstelling van een provinciale subsidie te beoordelen of de 
steiger nog meerwaarde heeft. Dat is akkoord.  
 
Er wordt kennis genomen van de mededelingen en stukken.  
 

4.  Uit de regio Midden-
Holland/Groene 
Hart/provincie Zuid-
Holland 

Onderlinge uitwisseling van actuele informatie voor Groenalliantie.  
 
Bijzonder welkom aan Frank de Vogel (ambtelijk provincie Zuid-Holland).  
Dhr. De Vogel geeft aan dat hij momenteel ambtelijk opdrachtgever is voor Sport en Recreatie. Hij is al lang betrokken bij dit dossier, 
zo ook de onderhandelingen bij het uittreden van de provincie uit het schap.  
 
Dhr. De Vogel noemt het Koepelschap, dit systeem zorgde ervoor dat alle partijen evenveel betaalde aan het schap. Vanwege het 
opheffen van het Koepelschap (om op deze wijze de governance te versoepelen) zijn de bijdragen van de gemeentes van 
Groenalliantie noodzakelijkerwijs verhoogd. Dhr. De Vogel geeft hiermee aan dat Groenalliantie hierdoor heeft gezorgd voor een 
vereenvoudiging van de governance rondom de schappen. Er is daarom een bestuurlijke afspraak met de provincie gemaakt om 
rekening te houden met de bijzondere positie van Groenalliantie. Dhr. De Vogel benadrukt dat deze afspraak er nog steeds is. Hij 
noemt ook de goede samenwerking met de ambtelijke ondersteuning van het schap. Het bestuur geeft aan deze versteviging van de 
samenwerking ook te zien en zij geeft haar dank hiervoor aan.  
 
Dhr. De Vogel noemt de nieuwe beheerregeling en die geeft iets van financiële ademruimte, maar voor Groenalliantie blijft het 
maatwerk. Dhr. Van Keulen merkt op dat de 40% beheervergoeding een lastige is in deze kwestie. Vooral in het licht van de 100 
hectare grens die is opgenomen in de regeling. Dit is vooral van belang van het onderhouden van de investeringen op het gebied 
van recreatie. Daarnaast wordt het steeds drukker in de gebieden. Dat heeft ook effect op het beheer.  
 
De voorzitter merkt op dat hij het meerjarige perspectief wat nu wordt aangeboden aan de Staten ten aanzien van recreatie als een 
positieve ontwikkeling beschouwd. De financiële borging hierbij ontbreekt echter nog.  
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Dhr. De Vogel geeft aan dat het perspectief een vervolg is op de startnotitie en nu vooral gebruikt wordt voor de 
coalitieonderhandelingen.  
De voorzitter stelt voor om het moment in de Statencommissie te gebruiken om wederom het standpunt van de schappen te 
herhalen.  
 
Dhr. Van Keulen licht toe dat er ook een position paper opgesteld wordt, in samenwerking met Staatsbosbeheer. 
Er wordt tevens een officiële reactie ingediend op het recreatieperspectief van de provincie.  
 
Dhr. De Vogel merkt op dat het goed is om te zien dat Groenalliantie gebruik maakt van incidentele subsidies. Dhr. Van Keulen 
maakt de kanttekening dat dit nu minder zal worden in verband met de beheerlasten. Hij geeft tenslotte mee om het verhaal over de 
afhankelijkheid van Groenalliantie in herinnering te houden.  
 
De voorzitter geeft aan de link met NPOG en de stikstofproblematiek mogelijk ook kansen biedt.  
De financiering van koppelkansen en recreatie is wellicht niet haalbaar wordt opgemerkt door dhr. De Vogel, ook al ziet hij wel dat 
recreatie onderdeel moet zijn van de totale beweging in het gebied.  
Hij sluit af met de mededeling dat er een brief komt vanuit de provincie over het onderzoek wat plaats heeft gevonden over vitaliteit 
en mogelijkheden rondom bosbeheer. Mede ondertekend door Staatsbosbeheer. Daarin zijn de kansen voor uitbreiding benoemd en 
daarvoor komt er een subsidieregeling voor de ontwikkeling van het bos in de gebieden. Mogelijk sluit dat aan bij de eigen ambities 
van de gemeenten, alsmede die van Groenalliantie.   
 
Dhr. Van den Heuvel merkt op dat hij waardering heeft voor de teruggekeerde betrokkenheid van de provincie, maar ook zeker voor 
de destijds gemaakte afspraken en de rol van dhr. De Vogel daarbij. De voorzitter sluit zich hierbij aan. Hij noemt de korte lijnen 
tussen het schap en de provincie als zeer positief.  
 
De voorzitter dankt dhr. De Vogel voor de bijdrage. Dhr. De Vogel verlaat de vergadering.  
 

5. Bestuursvoordracht 
Najaarsnota   

Dhr. Schippers is aanwezig voor een toelichting. Hij geeft aan dat er sprake is van een positief resultaat, dat is echter gering. In het 
DB is dan ook besloten om voorlopig nog niks te doen met het positieve resultaat. Aan het einde van het jaar wordt dan bekeken of 
het overschot naar de Algemene Reserve gaat.  
 
Ten aanzien van de prijsstijgingen op de markt, wordt aangegeven dat het risico wordt genoemd in het stuk, maar dat het 
weerstandsvermogen op zich voldoende is. In de begroting 2024 kunnen we concreter zijn over de effecten.  
Dhr. Schippers noemt de positieve samenwerking met de gemeenten op het gebied van financiële ondersteuning en overleg.  
 
Het bestuur dankt dhr. Schippers voor de stukken en toelichting.  
 
Conform besloten.  
 
Besloten wordt:  
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- Vaststellen van de Najaarsrapportage 2022 van de Groenalliantie Midden-Holland e.o.; 
- Vaststellen van het ontwerp van de 2e begrotingswijziging 2022 die resulteert uit de Najaarsrapportage 2022.  

 
- Ten behoeve van de administratieve verwerking van de jaarschijf kredieten in te stemmen met het aanpassen van 

de jaarschijf kredieten 2022 en de dekking vanuit de reserves zoals aangegeven in de Najaarsrapportage 2022 (dit 
verloopt budgettair neutraal); 
 

- Vaststellen van het verlengen van de volgende kredieten naar 2023: 
Kwaliteitsimpuls GA fase 2 en 3 (restant uitvoering) 
Verkenning Opwaardering Vastgoed/Horeca Loetbos 
Uitvoering Goudse Hout fase 2 
Herinrichting Elfhoevenstrook 
Uitvoering Kwaliteitsimpuls Reeuwijkse Hout fase 2 
Ecolodgepark Krimpenerhout 
Freerunpark Goudse Hout  
‘t Weegje Wandelverbinding Wilhelminakade 
 

6. Bestuursvoordracht 
Wijziging 
Gemeenschappelijke 
Regeling   

Mevr. Schnitker (jurist, SBB) is aanwezig voor een toelichting op  een voorstel voor wijziging van de gemeenschappelijke regeling 
naar aanleiding van nieuwe wetgeving. Zij wijst op het onderscheid tussen de reeds wettelijk ingegane wijzigingen en wijzigingen 
waar het bestuur nog iets over te zeggen heeft. Voor dat laatste onderdeel wordt er een gezamenlijk proces opgestart met de 
schappen in Zuid-Holland.  
 
Dhr. Van Keulen noemt ook de samenwerking met de andere schappen. Dit in verband met een eenduidige wijziging.  
De voorzitter noemt de uitdaging om dit in de regio met de andere GR’en af te stemmen. Hij stelt voor om dit vooral in 
gezamenlijkheid met de andere GR besluitvorming op te pakken. Hij noemt het voorbereiden van één voorstel als bijvoorbeeld. Dhr. 
Van Keulen merkt op dat dit in principe via de griffies moet lopen. Groenalliantie is wel voortvarend te werk gegaan, waardoor één en 
ander al klaarligt.  
 
Dhr. Klijmij - Van der Laan merkt ten aanzien van het participatie artikel op, dat de raad van Gouda dat een als zeer belangrijk 
beschouwd. Er wordt dan ook een apart traject vanuit de Goudse raad opgestart en wellicht heeft dat traject op een gegeven 
moment ook invloed op het door SBB voorgestelde participatieartikel. Mevr. Schnitker licht toe dat het voorgestelde artikel juist per  
ontwikkeling een flexibele vorm en mate van participatie mogelijk maakt.  
 
Dhr. Pannekoek geeft aan dat er binnenkort een bijeenkomst van de raden plaatsvindt over dit onderwerp.  
Dhr. Kerssies noemt de ambitie om de positie van de raad te versterken.  
 
Conform besloten.  
 
Besloten wordt: 
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- Kennis te nemen van de voorgestelde procesgang en planning ten aanzien van het wijzigen van de 
gemeenschappelijke regeling; 

-  De kosten voor de werkzaamheden te dekken uit de bestaande post juridische dienstverlening uit de producten 
diensten catalogus (PDC); 

-  Kennis te nemen van de (voorgestelde) wijzigingen en het advies van uw bestuursondersteuning (bijlage 1); 
-  Kennis te nemen van een eerste concept van de gewijzigde gemeenschappelijke regeling waarin bovenstaande is 

aangepast (bijlage 2).   
 
 

7.  
 
 

Bestuursvoordracht   
Subsidieaanvraag 
Fietspad Reeuwijkse 
Hout 

Conform besloten.  
 
Besloten wordt:  
- Kennis te nemen van de subsidieaanvraag ‘Kwaliteitsimpuls recreatie Zuid-Holland 2022’ door de Groenalliantie van 

in totaal €53.133, waarvan €14.668 eigen bijdrage is; 
- Vast stellen van de eigen bijdrage van €14.668 (28%) te benutten van het reeds toegekende krediet ‘implementatie 

prioritaire verbindingen Reeuwijkse Plassen’, conform bestuursbesluit AB 16 december 2019; 
- Vast stellen van het afsluiten van het krediet ‘implementatie prioritaire verbindingen Reeuwijkse Plassen’. 
 
 

8. Advies van de 
gebiedsadviescommi
ssie 

Dhr. Van Keulen geeft aan dat er per gebiedsadviescommissie in het vervolg een thema komt, zodat Groenalliantie in samenwerking 
met Staatsbosbeheer meer inzage in de werkwijze van het schap kan bieden aan de raadsleden. Het bestuur merkt de 
betrokkenheid van de raadsleden op. Zij geeft aan verheugd te zijn dat de adviescommissie de voorstellen ondersteund.  
 
Besloten wordt: 
Kennis te nemen van het advies van de gebiedsadviescommissie.  
 

9.  Bestuursvoordracht 
Bootcamp 
Krimpenerhout 

Dhr. Wassink stelt voor om zo snel mogelijk tot uitvoering over te gaan in verband met stijgende materiaalkosten.  
 
Conform besloten: 
 
Besloten wordt: 

- Vaststellen van het overhevelen van een extra bedrag van € 38.838,- vanuit de Investeringsreserve Groenalliantie en 
toe te voegen aan het reeds toegekende krediet ‘Bootcamp Krimpenerhout’. 

 

10. Bestuursvoordracht  
Fietsenstalling 
Gouwebos 

Conform besloten.  
 
Besloten wordt: 

- Kennis te nemen van het vervroegen van het project ‘Fietsenstalling Gouwebos’ naar 2023;  
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- Vaststellen van de eigen bijdrage van €19.500 te reserveren voor het krediet ‘Fietsenstalling Gouwebos’ ten laste 
van de Investeringsreserve Groen voor Iedereen.  

 

11. Bestuursvoordracht 
Tender Solar 
(Geheim)  

Dhr. Huls is aanwezig voor een toelichting op de memo over de indexering. Hij licht toe dat het risico voor een inschrijver lager is,  
indien de indexering in de strategie vastligt. Het DB heeft gevraagd om hier wat keuzes in aan te brengen.  
 
De indexering die is voorgesteld is 2 of 3 %, waarbij geldt hoe hoger de indexering, hoe lager de aanvangstcanon. Dat zou dus 
uiteindelijk op hetzelfde uitkomen. Bij een indexering van slechts 1% betekent dit wel een hogere canon vanaf het eerste jaar van 
realisatie. Dat wordt echter niet meer.  
 
Dhr. Pannekoek vraagt of er vergelijkingen zijn te maken met andere casussen?  
Dhr. Huls geeft aan dat hij dit advies heeft gekregen van de landelijke adviseur van Staatsbosbeheer. Daar zijn genoeg voorbeelden. 
 
Dhr. Klijmij- van der Laan vraagt naar de eisen rondom het lokale eigendom. Dhr. Huls geeft aan dat lokaal eigendom een belangrijk 
aandachtspunt is.  
 
Dhr. Van den Heuvel merkt op dat er een omgevingstafel is ingesteld vanuit de gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Dit onderwerp is 
daarop ook geland. Lokaal eigendom is daar ook nadrukkelijk aan de orde gekomen. Er is een positieve grondhouding vanuit de 
omgevingstafel. Hiervan wordt kennis genomen.  
 
Besloten wordt om de indexering vast te zetten op een percentage van 2%.  
 
Besloten wordt: 
- Kennis te nemen van de documenten in de bijlage; 
- Vaststellen van een indexeringsmethode van 2%, conform hetgeen uit de memo in bijlage 10 blijkt, in afwijking op 

het grondbeleid Groenalliantie; 
- Vaststellen van de toezegging dat er geen parkeergeld wordt geheven bij de Reeuwijkse Hout zolang het opstalrecht 

loopt; 
- Vaststellen van het overhevelen van een bedrag van €28.186,- vanuit de Investeringsreserve Groenalliantie en toe te 

voegen aan het reeds toegekende krediet ‘Zonnepanelen Parkeerplaatsen Groenalliantie’; 
- Vaststellen van het publiceren van de tender.  
 

12. Rondvraag en 
sluiting  
 

Er zijn geen punten voor de rondvraag.  
 
Dhr. Van Keulen merkt op dat het waardevol was om de provincie aan te laten sluiten.  
Het bestuur spreekt ook haar dank uit.  
 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.  
 



 

7 

 

 
 
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur van de Groenalliantie Midden-Holland e.o. van 30 maart 2023 
 
 
 
 
  Dhr. T. van Vugt        Dhr. R.W. van Keulen   

Voorzitter         Bestuurssecretaris 


